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Az egyházi óvoda nem
teológiai ismereteket ad át, de
bizonyos vallásos érzékenysé-
get, nyitottságot már a legki-
sebb korban is meg lehet érez-
tetni a gyerekekkel – mondta
Semjén Zsolt miniszterelnök-
helyettes november 9.-én Za-
laegerszegen.

A politikus az egymilliárd fo-
rintos beruházással felújított és
kibővített – a Szombathelyi Egy-
házmegye fenntartásában működő
– ünnepé-Szent Család Óvoda
lyes átadásán arról is beszélt,
hogy az óvoda nem gyermek-
megőrző, hanem az ember legfo-
gékonyabb korszakának alakítója.

Átadták a kibővített Szent Család Óvodát
Abban a korban, „amikor a

testi képességeink, az intellek-
tuális képességeink, az érzelmi
intelligenciánk képessége meg-
alapozódik”, és kifejlődnek azok
a készségek, amelyek aztán az
embert egész életében megha-
tározzák – mondta.

Semjén Zsolt úgy véleke-
dett, az egyházi oktatási-ne-
velési intézmények különleges
ereje, hogy „tisztában vannak
az ember antropológiájával”,
test, szellem, lélek összetettsé-
gével, egységével. Az ilyen in-
tézményekben a testet a torna-
terem, a szellemet a könyvtár, a
lelket a kápolna szimbolizálja. Vigh László országgyűlési

képviselő (Fidesz) felidézte,
hogy Mindszenty József hívta
Zalaegerszegre a Notre Dame
Női Kanonok és Tanítórendet,
amely ma is működteti a néhai
hercegprímásról elnevezett is-
kolát és gimnáziumot. Meglá-
tása szerint az oktatási intéz-
mény „egy kis oázis”, amely-
hez az óvoda az iskolai elő-
készítést szolgálja.

Balaicz Zoltán polgármes-
ter arra emlékeztetett, hogy
2014-ben indították el azt a vá-
rosi programot, amelynek célja
volt, hogy tíz év alatt vala-
mennyi oktatási-nevelési intéz-
ményt felújítsanak. Az elkép-

zelést szinte teljesen megvaló-
sították mára, köztük a mint-
egy egymilliárd forintos beru-
házással, kormányzati, egyházi
és önkormányzati együttműkö-
désben felújított és kibővített
Szent Család Óvoda is szerepel.

Kovácsné Ujj Andrea óvo-
davezető elmondta: az óvoda
1997-ben nyitotta meg kapuit,
majd 2011-ben lett egyházi
fenntartású intézmény. Kezdet-
ben két csoportban 47, jelenleg
öt csoportban 135 gyermeket
nevelnek.

A felújított és kibővített za-
laegerszegi óvodát Székely Já-
nos megyés püspök áldotta
meg. (MTI)

Az óvoda madártávlatból.

Az átadóünnepség résztvevői.

Fotó: zalaegerszeg.hu/Seres PéterFotó: zalaegerszeg.hu/Seres Péter
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Csaknem 1,4 milliárd fo-
rintos beruházással nyolc ön-
kormányzati tulajdonú intéz-
mény energetikai korszerűsíté-
sét végezték el néhány hónap
alatt – közölte aNagykanizsán
Nagykanizsai Városfejlesztő
Kft. ügyvezetője a projektzáró
rendezvényen.

Czirákiné Pakulár Judit el-
mondta: egy átdolgozott pályá-
zat után 2020-ban nyert el 1,3
milliárd forint európai uniós
támogatást a város önkor-
mányzata a Széchenyi 2020
program keretéből, amelyet 96
millió forint önrésszel egészí-
tett ki. A közbeszerzést tavaly
decemberben zárták le, az egyes
épületeket érintő munkálatok
pedig idén májusban kezdőd-
tek és ősszel fejeződtek be.

Önkormányzati épületeket korszerűsítettek Nagykanizsán
A és azSzabadics Zrt. EBH

Invest Kft. kivitelezésében há-
rom intézménynél nagyobb
léptékű komplex energetikai
korszerűsítést hajtottak végre,
öt esetében pedig napelemes
rendszereket telepítettek. Tel-
jes korszerűsítésen esett át a
Batthyány Lajos Gimnázium,
valamint az Attila utcai óvoda
és bölcsőde, míg a város által
működtetett , aidősek otthona
Hevesi Sándor Művelődési
Központ Halis István Városi, a
Könyvtár, továbbá egy-egy óvo-
da és bölcsőde tetején nap-
elemes rendszereket helyeztek
el – sorolta az ügyvezető.

Szabadics Roland Szaba-, a
dics Zrt. operatív igazgatója
arról számolt be, hogy a
Batthyány gimnázium főépüle-

Kerkateskándot, Lovászit Tornyiszentmiklóstés köti össze az
az új, több mint három kilométeres kerékpárút, amelyet a Zala Várme-
gyei Önkormányzat a Terület- és Településfejlesztési Operatív Prog-
ram forrásából építtetett, a térségben már meglévő kerékpárutakhoz
kapcsolódva – tájékoztatta az önkormányzat szerdán az MTI-t.

A több mint 434 millió forintból mostanra megvalósult 3,1
kilométeres kerékpárút-fejlesztés folytatása a , Kerkates-Lentit
kándot, és érintő, korábban elkészültSzécsiszigetet Csömödért
10,3 kilométeres bicikliútnak. A projekt célja a települések
közötti kerékpáros-turisztikai útvonal kialakítása volt, melynek
eredményeként a helyi, térségi jelentőségű kulturális, épített és
természeti örökség turisztikai hasznosításából eredően élénkül-
het a gazdaság és növekedhet a foglalkoztatás.

A Széchenyi 2020 program keretében megvalósult, Zala két
keréken elnevezésű projekt további folytatásaként Letenye,
Becsehely Dobri, Kerkaszentkirály, Mura-, Tornyiszentmiklós,
szemenye Murarátkaés elérését biztosító újabb fejlesztés is
indul, amelynek terveit még idén benyújtják engedélyeztetésre.
Ez a beruházás 22 szakaszban 25 kilométernyi újonnan épülő
vagy kijelölt bicikliút kialakítását jelenti.

A közlemény arra is kitér, hogy a szlovén határ menti kerékpá-
ros fejlesztések szorosan kapcsolódnak a szlovéniai ésLendva Pince
között megépítendő új kerékpárúthoz. A jogerős építési engedéllyel
már rendelkező út műszaki átadása 2025 elejére várható. ( )MTI

Újabb kerékpárutak Zalában

Az átadáson balról dr. Pál Attila, a Zala Vármegyei Közgyűlés
elnöke, Zsálek Ferenc, Kerkateskánd polgármestere, dr. No-
vák Anett jegyző, Cseresnyés Péter országgyűlési képviselő,
Bene Nándor, Tornyiszentmiklós polgármestere, Koroknai
Róbert, a kivitelező cég ügyvezetője és Kovács Ferenc, Lo-
vászi polgármestere.

tén mintegy 676 millió forint
értékű munkát végeztek el.
Ebbe beletartozott a homlok-
zat, a tető és a tornaterem ál-
mennyezetének hőszigetelése,
a nyílászárók és a kazánok
cseréje, a fűtési rendszer kor-
szerűsítése, valamint a világí-
tás korszerűsítése.

Az Attila utcai óvoda és
bölcsőde energetikai felújítása
293 millió forintos beruházás-
sal készült el. Itt ugyancsak el-
végezték a homlokzat és a tető
hőszigetelését, a nyílászárók cse-
réjét, továbbá napelemes rend-
szert telepítettek a lapostetőre
– sorolta a kivitelező. (MTI)



Az oldal a Zala Vármegyei Kormányhivatal

támogatásával készült.

Két projektje is
zárul 2023. decem-
ber 31-én a Zala
Vármegyei Kor-
mányhivatalnak. Az
„Út a munkaerő-
piacra” nevet vi-
selő kiemelt prog-
ram (GINOP-5.1.1.
-15-2015-0001) 2015.
október elsején in-
dult.

A program cél-
ja a 25-64 év kö-
zötti regisztrált ál-

Zárulnak a Zala Vármegyei Kormányhivatal projektjei

láskeresők és inaktív szemé-
lyek munkaerő-piaci helyzeté-
nek javítása különböző képzési
formák és foglalkoztatási tá-
mogatások segítségével, mely-
nek végső célja a tartós el-
helyezkedés elősegítése. A
projekt hozzájárul a regisztrált
álláskeresők számának csök-
kentéséhez, az inaktív sze-
mélyek feltárásához, valamint
az elsődleges munkaerőpia-
con történő elhelyezkedésük-
höz – foglalkoztatási támoga-
tások és személyre szabott
szolgáltatások révén.

A programba vont ügyfelek
egyéni igényekre szabott szín-
vonalas szolgáltatást (munka-
erő-piaci információkról tájé-
koztatás, EURES tanácsadás)
kapnak, melyek a nyílt mun-
kaerőpiacra történő elhelyez-
kedést, illetve a munkában
maradáshoz szükséges kompe-
tenciák megszerzését biztosít-
ják. A támogatás összege 8,7
milliárd forint.

Dr. Sifter Rózsa főispán így
foglalta össze a programot:

– 2010 óta a foglalkozta-
tottak száma Magyarországon
3,7 millióról 4,7 millió fölé
emelkedett. Ezzel sikerült el-
érni a kormány egyik fontos
vállalását, mely szerint tíz év
alatt egymillió új álláshelyet
hoz létre. Mindezt úgy, hogy
közben a közfoglalkoztatottak
száma 300 ezerről 70 ezerre
csökkent, hiszen a verseny-
szféra folyamatosan veszi át a
munkaerőt a közmunkaprog-
ramból. A foglalkoztatottsági
ráta ezzel továbbra is uniós
átlag fölötti hazánkban, míg a
munkanélküliségi ráta a hato-
dik legkedvezőbb az unióban.
Az adatok rámutatnak, hogy a
kormány intézkedései hatéko-
nyan segítették a vállalkozá-
sokat és az álláskeresőket.
Ezekhez az intézkedésekhez
kapcsolódott az Út a Munka-
erőpiacra program, melynek
segítségével a 25 és 64 kö-
zötti munkavállalók piacképes
tudást szerezhettek és se-
gítséget kaptak elhelyezke-
désükhöz.

A másik projekt – „Ifjúsági
Garancia” (GINOP-5.2.1-14-
2015-00001) – 2015. január
elsején kezdődött, s szintén
2023. december 31-én zárul.
Az Ifjúsági Garancia lényege,
hogy azon 25 év alatti fiatalok
számára, akik nem tanulnak és
nem dolgoznak, a foglalkoz-
tatási szolgálatnak – meghatá-
rozott időn (4 hónapon) belül –
valamilyen konkrét lehetősé-
get kell felajánlani az elhe-
lyezkedésre, a munkatapaszta-
lat-szerzésre, vagy a tanulásra.

A cél az, hogy a nem fog-
lalkoztatott fiatalok minél rö-
videbb időt töltsenek munka-
nélküliségben, inaktivitásban
vagy tanulás nélkül, illetve,
hogy személyre szabott segít-
séget kapjanak a munkaerő-
piaci helyzetük javításához. A
szakképzetlen fiatalok eseté-
ben ez elsősorban azzal érhető
el, ha visszatérhetnek a tanu-
láshoz és egy új lehetőséget
kapnak a gazdaság igényeihez
igazodó szakképesítés meg-
szerzésére. A szakképzett fia-
talok esetében a munkatapasz-
talat megszerzésére, illetve a
versenyszférában történő el-
helyezkedés segítésére kell he-
lyezni a hangsúlyt. A támoga-
tás összege 5,2 milliárd forint.

– A fiatalok szerepe kulcs-
fontosságú társadalmi és gaz-
dasági jövőnk alakításában.
Elhelyezkedésük a munkaerő-
piacon hosszú távú hatással
van az ország gazdaságára és
társadalmi dinamikájára. Ezért

a kormány kiemelten kezeli a
fiatalok életkezdésének segí-
tését. A munkaerőpiacra újon-
nan belépni szándékozók el-
helyezkedését számos tényező
nehezíti napjainkban is. Ilyen
– többek között – a munka-
tapasztalat hiánya, a pályavá-
lasztás bizonytalansága. Az
akadályozó tényezők áthida-
lására nyújtott segítséget a
Zala vármegyében is megva-
lósuló Ifjúsági Garancia ki-
emelt projekt, számos szolgál-
tatással és támogatási lehető-
séggel, a munka világába tör-
ténő belépés elősegítése érde-
kében. Zala Vármegye Kor-
mányhivatala továbbra is el-
kötelezett a pályakezdők tá-
mogatása mellett. Az olyan
intézkedések, amelyek lehető-
vé teszik számukra, hogy a
gazdaság aktív szereplőivé vál-
hassanak, nemcsak a fiatalok-
nak, hanem az egész közös-
ségnek és az ország gazda-
ságának is hasznára válnak –
hangsúlyozta dr. Sifter Rózsa
főispán.

Dr. Sifter Rózsa

32023. november 16. Zalatáj
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* 2015. decemberében veszítettük el kollégánkat, ,Flamot
vagyis Végs búcsút azonban nem veszünkFarkas Lászlót. ő
t  le, hiszen egyéniségére, bölcsességére, atyai barátságáraő
mindig emlékezni fogunk. Arról nem is beszélve, hogy rajzai,
írásai itt vannak velünk.

Karikatúrái segítségével a nyomtatott számaiban aZalatáj
múltba tekintünk. A válogatás az adott korba repíti vissza
olvasóinkat, s bennünk is felidézi a Flammal együtt töltött
éveket.

• Ingatlankezelés
Épületek, lakások felújítása•

• Köztéri bútorok (padok, szemetesek) gyártása
Járdák, lépcsők felújítása, térkövezés•

• Hibaelhárítás
Épületek, lépcsőházak takarítása•

• Kémény-béléscsövezés
Asztalos- és lakatosmunkák•

• Társasházi közös képviselet ellátása
internetes lekérdezési lehetőséggel

8900 Zalaegerszeg,
Kert u. 39.

Telefon: 92/312-730
92/511-670

VÁROSI ÜGYFÉLSZOLGÁLATI IRODA: ZALAEGERSZEG, DEÁK TÉR 3-5/C FSZ.

* Múltidézés Flam rajzaival

(2014.06.19.)

(2014.06.19.)

(2014.06.19.)

Valahol a nyugati végeken

Esély...

Javíthatatlan stréber

– Helmut szomszéd, maga árpával még csak sörben találko-
zott, viszont nekem már az ükapám ükapja is ezen a földön
gazdálkodott!

– Azt csiripelik a verebek, hogy a vének szivárognak vissza
az MSZP-be. Mit szóltok? Talán mi is indulhatnánk az önkor-
mányzati választáson?!

– Krisztián, szerinted jó a szakdolgozatom munkacímének
„A nemek harca az osztálytársadalomban?”...

Felnőttképzési engedély: E/2020/000146

Elérhetőségek:

email.: titzala@t-online.hu

Telefon: 30-429-0057 / 30-477-6070

www.titzala.hu

Értesüljön híreinkről,
írásainkról, képgalériákról

a Facebookon is!
Keresse ott a

adatlapját,Zalatáj Kiadó
és a Tetszik gombra

kattintás után
értesülhet

internetes tartalmainkról is.
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Gyurcsányék megint le-
buktatták : aBrüsszelt Demok-
ratikus Koalíció elnöke ko-
rábban egy rádióinterjúban azt
állította, hogy „ők mondják
tollba” Brüsszelnek a Magyar-
országnak szabott újabb és
újabb feltételeket azért, hogy
addig se érkezhessenek meg
az uniós pénzek – mondta a
Fidesz kommunikációs igaz-
gatója a Facebook-oldalára
feltöltött videóban.

Hollik István hozzátette,
ezt azzal egészítették ki, hogy
ha lenne ha-Dobrev Klára
talmon, azonnal megjönne
az a pénz, amivel Brüsszel
tartozik.

A kommunikációs igazga-
tó szerint a „Gyurcsány klán”

Gyurcsányék „tollba mondanak”
ezzel valójában azt mondta,
hogy politikai alapon együtt-
működve Brüsszellel az uniós
pénzeket egyszerűen zsarolás-
ra használják azért, hogy újra
hatalomra kerülhessenek.

„Gyurcsányék tehát lebuk-
tatták Brüsszelt és saját magu-
kat is. Szó sincs itt jogálla-
misági problémákról. A képlet
egyszerű: ha nemzeti kormány
van, amelynek a magyarok
érdeke az első, annak Brüsszel
– durván visszaélve a hatal-
mával – nem fizet, ha viszont
az a dollárbaloldal lenne ha-
talmon, amely úgy táncol,
ahogy Brüsszel fütyül, annak
igen” – fogalmazott a politi-
kus, azt kérdezve: mi ez, ha
nem óriási önleleplezés?

A „Gyurcsány klán” együttműködve Brüsszellel az uniós
pénzeket egyszerűen zsarolásra használják?

Fotó: Mirkó IstvánFotó: Mirkó István

Ünnep? Gyásznap? Mind-
kettőt mondták már a két egy-
mást követő esztendő – 1918
és 1919 – november tizenhato-
dikájára. (Sokakat még ma is
megoszt a kérdés.) 1918-ban e
napon kiáltotta ki gróf Károlyi
Mihály az első népköztársasá-
got, egy évre rá ekkor vonult
be „fehér lován” a fővárosba
Horthy Miklós, a Nemzeti
Hadsereg fővezére.

Egyikből következett a má-
sik. Ha nincs a véres tanács-
kommünbe torkolló őszirózsás
Károlyi-bohózat, a fehérlovas
Horthy-bejövetel is elmarad. Ha
a liberális „vörös gróf” által ha-
talomra segített, orosz hadi-
fogságból hazatért, marxista

Őszirózsa, fehér ló
csőcselék nem dúlja föl a
háborúban kivérzett országot,
a Nemzeti Hadsereg fővezérét
sem várta volna könnyező,
boldog emberáradat a Gellért
Szálló előtti Duna-parton.

Ám nem így történt. Sza-
muely Lenin-fiúi végiggyilkol-
ták az országot; válaszul ér-
kezett Horthy Miklós – nye-
regből elmondott beszédétől
számolja a történetírás a ne-
gyedszázados Horthy-korsza-
kot: „Ez a város megtagadta
ezeréves múltját, ez a város
sárba tiporta koronáját, nem-
zeti színeit, és vörös rongyok-
ba öltözött.” (A szivárványos
lobogót akkor még nem talál-
ták ki a liberálisok.)

Korabeli beszámolók sze-
rint Budapest félt Horthytól. A
Bécsbe menekült bolsevikok
sajtója pogromok, leszámolá-
sok, politikai hajtóvadászatok
rémképeivel ijesztgette a la-
kosságot. Szokásuk szerint ha-
zudtak. Horthy semmit sem
akart jobban, mint a konszo-
lidációt. Pontosan tudta, csak

így állítható talpra az ország,
így fogadja el rendszerét a
nemzetközi közösség benne a
nagy háborúban győztes an-
tant. És titkon remélte – még
Trianon előtt vagyunk! –, hogy
egy emberséges békét kapunk.
Másképpen történt.

Pilhál György
Magyar Nemzet

Szamuely Tibor, Kun Béla és Landler Jenő egész alakos dom-
borműve, (Munkásmozgalmi harcosok emlékműve) Farkas
Aladár, Olcsai-Kiss Zoltán és Herceg Klára alkotása a Memen-
to Parkban, más néven Szoborpark Múzeumban. Az emlékmű
a VIII. kerületi Kun Béla (1990-től Ludovika) téren állt.

Horthy Miklós bevonulása Budapestre.

Fotó: archívFotó: archív

Fotó: MTVA/Faludi ImreFotó: MTVA/Faludi Imre
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Almavásár a

kilimáni almáskerti hűtőháznál

ALMA  (Gála, Wellspur, később Idared, Braeburn): 380 Ft/ kg
100%-os almalével (3 literes Bag-in Bos kiszerelésben) és Cziderrel (0,3 liter
almabor) is készülünk az Önök számára.
Almalé: 1524 Ft.
Czider:  690 Ft
Viszonteladóknak mennyiségi korlát mellett árengedményt biztosítunk!

CÍMÜNK: 8774  Gelse, Kilimáni határszél u. 1. (Almáskerti hűtőház)
Érdeklődni a +36-30/ 2116958 és a +36/30/4132041 telefonszámokon lehet.
Nyitva tartás:
Hétfő – Péntek – Szombat : 8,00 – 16, 00
Honlap: https://kilimanialma.hu/
Várjuk kedves vásárlóinkat minden nap!

H
ungarikum

H
ungarikum

Várom régi és leendő megrendelőimet:

Farkas Tibor pálinkafőző mester

Nagylengyel

Telefon: 30/586-3090

• • • •Bérfőzés Kereskedelmi főzés Palackozás Értékesítés

A főzési díj bruttó 2000 Ft/l

Nálam az 40-50 l pálinkának a főzési ideje 10-12 óra,

nem egylépcsős rendszerben, hanem hagyományos módon,

kétszeri lepárlással és egy új, korszerű technológiával.

Mert a minőségi, jó, zamatos pálinkához idő kell és a

mester több, mint 40 éves tapasztalata!

Az 1847-ben Makón szü-
letett, majd Amerikába kiván-
dorolt (akinekPulitzer József
nevét rangos sajtódíj viseli –
nem a magyar silányított után-
zatára gondolunk – a szerk.)
mondta: „A hír szent, a véle-
mény szabad.”

Nos, a híren már túl va-
gyunk (november 13-án jelent
meg a cikk honlapunkon –
www.zalatajkiado.hu) a ZTE
FC-nél történtekkel kapcsolat-
ban, s most következzen a
vélemény, mert azért annak is
lehetnek gondolatai, akinek
bizonyos személyek szerint
nem kellene megszólalni eb-
ben a témában.

A november tizediki, MTK
elleni vereség után Boér Gá-
bor felajánlotta távozását, amit
a vezetőség elfogadott. Ezen a
hivatalos híren a labdarúgásban
évtizedeket eltöltött ismerőseim
csak mosolyogtak, hozzátéve:
magyarra a magyart lefordítva
ez azt jelenti, hogy kirúgták.

Kissé visszatetsző dolog-
nak tűnik az is, hogy a Magyar
Kupa-siker kivívásában jelen-

A hír és a vélemény ZTE-ügyben
tős szerepet tulajdonítanak
Boér Gábornak, akit Ricarco
Moniz menesztése után, a ku-
padöntő előtt neveztek ki
vezetőedzőnek.

Sallói István sportigazgató
az M1 aktuális csatornájának
nyilatkozva elmondta: „Nem a
tréner kérte, hogy az átigazo-
lási szezonban adják el a vé-
delmet.” Igaza van, talán meg-
kérdezhették volna a ZTE-vel
kapcsolatban álló William
Gallas, egykori világbajnoki
ezüstérmes védőt, hogy mi er-
ről a véleménye. Az eladott
védelemhez társult egy olyan
vezetőedző, akinek – szakem-
berek szerint – egyelőre nincs
meg a megfelelő képessége és
tapasztalata a 12 csapatos NB
I-ben meccselni.

Hamar megtalálták Boér
Gábor utódját Márton Gábor
személyében, aki 2020-ban
féléves megbízatása alatt az
élvonalban tartotta az egerszegi
csapatot. Ezt követően a Fe-
hérvár együtteséhez távozott,
de nem töltött ott sok időt.
Most ismét Zalaegerszegen bi-

zonyíthat, pá-Pisont István
lyaedző segítségével.

A ZTE jelenlegi eredmé-
nyei (amik még rosszabbak
lennének, ha a és aKisvárda
Mezőkövesd ellenfelei gyen-
gébben szerepeltek volna e két
csapat ellen) a korábbi szak-
mai stáb és a klubvezetés
munkáját minősítik. Az előző
szezonban 13 forduló után 15
pontja volt a ZTE-nek, kettő-
vel előzte meg a kieső pozí-
cióban lévő , de az 5.Újpestet
helyen állt. A szezon végén
kilencedik lett az egerszegi
csapat 39 ponttal, a már kieső

Bp. Honvéd 33 ponttal a 11. (A
statisztikai adatok Nagy And-
rástól származnak – a szerk.)

A válogatott EB-selejtezői
miatti szünet után a Debrecent
fogadja a ZTE. Márton Gábor azt
nyilatkozta, hogy a rövidtávú
cél a cívisváros csapatának le-
győzése. Reméljük, hogy sikerül!

Személyében senkit sem
bántva írtam le sokak és a
magam véleményét. A hírt
szentnek tartva, a véleményt
pedig szabadon megfogalmaz-
va abban a reményben, hogy
ősztől is NB I-es lesz a ZTE.

Ekler Elemér

Amikor még reményteli volt a jövő Boér Gábor számára a
„A jövő klubjánál”. Balról Végh Gábor, jobbról Sallói István.

Mit hoz a jövő Márton Gábornak „A jövő klubjánál”?

Fotók: ztefc.huFotók: ztefc.hu
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Klára asszony, a földügyi árnyéknépbiztos
Az árnyékkormány árnyék-

miniszterelnöke valószínűleg
lassan fog öregedni. Ugyanis
olyan vastag bőr van a képén,
hogy az ellenáll a ráncosodásnak.

Dobrev Klára nemzetmen-
tő kirohanása ezúttal a gyom-
mal és dudvával borított Ma-
gyarország izzadtság- és vér-
áztatta termőföldbe döngölt
agráriumának végóráit vetítet-
te a közvélemény elé.

„Visszafogjuk venni azok-
tól, akik azt csak ellopták a
magyaroktól” – utalt Klára
asszony a termőföldre. A szo-
cialista kormány idején történt
külföldi zsebszerződésekről, s
a vörösbárókról nem beszélt a
harcos DK-s mezőgazdásznő.

S persze mindezt a szemlő-
hegyi árnyékasszony abban a
zsidóktól felmenői által elra-
bolt villában spekulálhatta ki,
amelyben kedves férje, Magyar-
ország valaha volt egyik leg-
rosszabb miniszterelnöke is az
Orbán-rezsim megdöntésén
munkálkodik.

A föld azé, aki megműve-
li – a jól ismert proletár jel-
szót emlegetve. Mondja ezt
a milliárdos árnyékminiszter-
elnök…

Elképzelem Klára asszonyt
gumicsizmában, overállban,
szalmakalapban, ahogy éppen
kapálgat a kukoricaföldön. Mert
az az övé, ő műveli…

Ekler Elemér
Dobrev Klára: európai, magyar, szociáldemokrata. És földügyi
árnyéknépbiztos is…

Fotó: FacebookFotó: Facebook

A korábbi ülésén a képviselők elfo-zalaegerszegi közgyűlés
gadták az energiaválság kezelésére hozott intézkedések előreha-
ladásáról szóló tájékoztatót A megoldást célzó intézkedések nem
csak a vármegyeszékhely lakosságát érintik, hanem a környező
települések polgárait is. polgármester a közgyű-Balaicz Zoltán
lést követő sajtótájékoztatón részletesen beszámolt a megtett
intézkedésekről és a jövőbeni elképzelések is szóba kerültek.

– Alig ért véget a koronavírus világjárvány és szabadultunk
meg az egészségügyi, valamint gazdasági korlátozásoktól, ami-
kor 2022. február 24-én kitört a háború, amit az európai energia-
válság követett – tájékoztatta lapunkat Balaicz Zoltán. – A vál-
ságkezelés már nem jelentett új feladatot, hiszen sok tapaszta-
latot szereztünk a járvány két éve alatt a védekezés során, a há-
borús menekültek elhelyezésének időszakában, valamint az uk-
rajnai testvérvárosainkba eljuttatott segélyszállítmányok szerve-
zése kapcsán is. Zalaegerszeg közössége példaértékűen kezelte
ezeket a helyzeteket, melyre országosan is felfigyeltek. 2022.
utolsó hónapjaiban egy olyan csomag összeállításán dolgozott a
hivatal és a közgyűlés, ami garantálta, hogy a komoly nehéz-
ségek ellenére is működjenek Zalaegerszegen az önkormányzati
alapellátások, a bölcsődék, az óvodák, az oktatási és nevelési in-
tézmények, az orvosi rendelők, az idősotthonok, a szociális in-
tézmények, a szociális támogatások és a gyermekétkeztetés is. A
legfontosabb az volt, hogy mind az 1800 munkahelyet megőriz-
zük az önkormányzati szférában és senkit nem kelljen elbo-
csájtani. Miután ez sikerült, újabb lépések következtek és sze-
rencsére jól tudtuk kezelni ezt a helyzetet is, így – más váro-
sokkal ellentétben – nyitva maradtak a kulturális és a sportlé-
tesítmények. Voltak fesztiválok és lesz Egerszegi Advent is.

Látva az európai energiaválság negatív következményeit, lé-
nyegesen csökkentik Zalaegerszegen a város energiafüggőségét.
Megszorítások helyett előre menekülnek és számos energiaha-
tékonysági fejlesztést valósítottak meg. A lakosságot is szerették
volna segíteni, ezért a rászorulóknak gázár támogatási és villa-
mosenergiaár támogatási programot dolgoztak ki. Ez folyamatos,
jelenleg is igénybe lehet venni. Elindították az ingyenes lakos-
sági energiatakarékos égőcsere programot, amelyre 2.081 re-
gisztráció érkezett. Az igényelt 25 ezer izzót augusztus 31-ig ve-
hették át az igénylők. Ingyenes társasházi energiatakarékos égő-
csere programot is indítottak, melyre társasházak és lakásszö-
vetkezetek jelentkezhetnek a közös tulajdonban lévő épületré-
szek világításának modernizálására.

– A 2023-ban megvalósított energiahatékonysági fejlesztések
(önkormányzati épületek hőszigetelése, világítástechnikai mo-
dernizációk, energiatakarékos fényforrások használata, kazán-
cserék, fűtéskorszerűsítés, napelemes rendszerek kiépítése) kö-
vetkeztében közel 50 százalékos megtakarítást értünk el – foly-
tatja Balaicz Zoltán. – Így – miközben fejlesztéseket hajtottunk
végre – meg tudtuk őrizni önkormányzatunk működőképességét,
a költségvetés egyensúlyát és az 1800 önkormányzati dolgozó

Sikeres energiatakarékossági intézkedések Zalaegerszegen

álláshelyét, béreik és járulékaik fedezetét is. Az eddig megvaló-
sított és az előterjesztésben konkrétan felsorolt energiahatékony-
sági fejlesztésekre eddig 527.294.833 forintot fordítottunk és
további számos és jelentős program valósul még meg. A beruhá-
zás sorozatnak köszönhetően az önkormányzati intézmények
gazdaságosabban működtethetők:

– a fűtéskorszerűsítéssel és kazáncserékkel 30 százalékkal
csökkent az energiafelhasználás,

– a világításkorszerűsítéssel és a lámpacserékkel 50 száza-
lékos megtakarítást értünk el,

– a napelemek telepítésénél pedig a teljesítményarányos kiala-
kítás volt a cél, azaz a rendszerbe történő kapcsolását követően,
az érintett intézmény éves villamos fogyasztásával azonos villamos
áram termelése valósuljon meg, ami 100 százaléknak felel meg.

A helyzet kezeléséhez és megoldásához nagyban hozzá-
járultak azok az állami kompenzációs támogatások is, amelyek
szélesítették a mozgásterünket.

– Az energiaválság kezeléséhez 366,5 millió forint kor-
mányzati támogatásban részesültünk.

– Az uszoda nyitva tartását és folyamatos működtetését ed-
dig, az első, a második és a harmadik negyedévben 116,2 millió
forinttal segítette a Belügyminisztérium. A negyedik negyedévi
összeg most lesz meghatározva.

– A Zalavíz Zrt. működését 999,23 millió forinttal segítette
az Energiaügyi Minisztérium.

Összességében tehát közel 1,5 milliárd forint, 2022. októbe-
rében és decemberében még nem tervezett állami támogatásban
részesültünk az energiaválság kezeléséhez kapcsolódóan – összeg-
zett Zalaegerszeg polgármestere.

Ingyenes lakossági energiatakarékos égőcsere programra is
sor került. Balról Bali Zoltán alpolgármester, Balaicz Zoltán
és Flaisz Gergő, a Keresztury VMK igazgatója.
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Nemrég élőben jelentke-
zett a Kossuth rádió,Lentiből
Országjáró műsora, mely hét-
ről hétre hazánk különleges
helyeit, településeit, egy-egy
vidék jellegzetességeit, a táj-
egység különleges ételeit, ita-
lait valamit alkotó egyénisé-
geit, civil közösségeit mutatja
be. A rádiós stáb a Városi Mű-
velődési Központ előtt ren-
dezte be szabadtéri stúdióját
és az 5 órás élő műsorfo-
lyamban számtalan lenti lakos
szólalt meg.

Hácskó Imréné Zsuzsa,
szőtteskészítő, a hetési szőttes
gazdag motívumvilágáról me-
sélt. , a LentiKárpáti Zoltán
és Térsége Turisztikai Egye-
sület elnöke a lenti gyógyvíz
jótékony hatásait mutatta be.
Dr. Szolnoki Nikolett a Lenti
Gyógyfürdőről és az ahhoz
kapcsolódó új gyógyászati
irányzatokról beszélt az Or-
szágjáróban.

Hallhatták Gódorné Nagy
Mariannát, minden idők leg-
többször pályára lépett ma-

Lenti értékei a Kossuth Rádióban
gyar női kézilabda válogatott-
ját, aki arról mesélt mennyire
örül, hogy aktív versenyzői
pályafutása után Lentiben
folytathatja edzői munkáját.
Megismerhették Mentes Attila
kerékpáros világutazót, aki
keresztül-kasul bejárta Euró-
pát, a Boszporusztól is haza-
tekert Lentibe. Idén nyáron
teljesült nagy álma Ameriká-
ban is kerékpározott Las Ve-
gastól-Detroitig.

Kovács Zoltán fényké-
pész, a Települési Értéktár Bi-
zottság elnöke, városi séta ke-
retében mutatta be Lenti épí-
tett örökségét, majd Pácso-
nyi Imre, a Zala Vármegyei
Közgyűlés alelnöke a várme-
gyei értéktár hetési értékeiről
mesélt.

Horváth László polgár-
mester kötötte fel Lenti sza-
lagját az Országjáró Vándor-
botra, míg , adr. Pál Attila
Zala Vármegyei Közgyűlés
elnöke Lenti staféta ajándé-
kait helyezte el az Országjáró
Kincsesládába.

Dr. Pál Attila (középen) a rádió stábjával.

Fotó: Kossuth RádióFotó: Kossuth Rádió

November 7-én került
megtartásra a Zala Vármegye
Önkormányzata konzorcium-
vezetésével, a Zala Vármegyei
Kormányhivatal Zala Vár-, a
megyei Önkormányzati Hiva-
tal, Zala Megyei Vállal-a
kozásfejlesztési Alapítvány, va-
lamint a Zalai Területfejlesz-
tési Ügynökség Közhasznú Non-
profit Kft. partnerségével meg-
valósított TOP-5.1.1-15/2015

Paktum konferenciát rendeztek a Vármegyeházán
„Zalai Innovatív foglalkoztatá-
si paktum megvalósítása” cí-
mű projekt konferenciája.

A szakmai rendezvényen
dr. Varga Andrea, a Zala Vár-
megyei Kormányhivatal főigaz-
gatója mondott köszöntőt, Pá-
csonyi Imre, a közgyűlés al-
elnöke pedig megnyitó beszé-
dét követően előadást tartott a
projekt eredményeiről. Az ese-
ményen jelen volt ,Bene Csaba

a közgyűlés alelnöke, a Nagy-
kanizsai Szakképzési Centrum
vezetője, dr. Mester László
vármegyei főjegyző, Héder
Miklós, a ZTÜ Kh. NKft. ügy-
vezető igazgatója és Kustán
Gyula, a ZMVA ügyvezető
igazgató-helyettese.

Dr. Varga Andrea kiemelte
a támogatásokba bevontak ma-
gas számát, a vállalt indikáto-
rok túlteljesítését. A projekt
keretében nyújtható képzések
kapcsán úgy fogalmazott: kép-
zésben részesíteni valakit annyit
jelent, mint új távlatokat meg-
nyitni az egyén életében.

Pácsonyi Imre a foglalkoz-
tatottsági adatokat, mint a gaz-
daság egyik legfontosabb mu-
tatószámát jellemezte. Ennek
emelkedése ugyanis párhu-
zamba állítható a gazdaság fej-
lődésével – mondta. Részlete-
sen szólt a konzorciumi part-
nerek által a projektben elvég-
zett tevékenységekről és annak
innovatív jelleget adó sajátos-
ságairól: a munkacsoportok
működtetéséről és a helyi ter-

mékek piacra juttatása érde-
kében végzett munkáról.

Deák Ferenc, a Zala Vár-
megyei Kormányhivatal osz-
tályvezetője beszámolt a TOP
és a TOP Plusz foglalkoztatási
paktumok közti váltás folya-
matáról, kiemelte, hogy a kor-
mányhivatal a 2024. január
elején kezdődő TOP Plusz
paktum célcsoportjaiba tartozó
személyek felkutatását már
meg is kezdte. Bemutatta az új
pályázat célcsoportjait és is-
mertette a kiválasztásuk mö-
gött húzódó szakpolitikai in-
dokokat.

Végül aHorváth András,
Tőkeportál Zrt. startup tanács-
adója beszélt a szellemi tőke-
bevonás lehetőségeiről, annak
gyakorlati működéséről és az
erre irányuló szolgáltatások el-
érhetőségeiről. Kiemelte a té-
mában indított projektek és a
vállalkozóvá válók számára a
smart money konstrukcióban
rejlő potenciál megismerteté-
sének szükségességét. (Forrás:
Zala Vármegyei Önkormányzat)

Pácsonyi Imre is az előadók között volt.

Élénk érdeklődés kísérte a konferenciát.
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Kaizinger Balázs a 13. he-
lyen végzett az olaszországi
Montelibrettiben rendezett lo-
vastusa-versenyen, így meg-
erősítette olimpiai kvótás he-
lyét a ranglistán.

A magyar szövetség köz-
leménye szerint Kaizinger a
második helyen áll az európai
C-csoport rangsorában. Az
utolsó európai verseny után a
magyar lovas helyzete kedve-
ző, mert a kvalifikációs idő-
szak december végén zárul és
az egyetlen szóba jöhető ri-
válisnak, a cseh Miroslav Pri-
hodának az Egyesült Álla-
mokban, Chilében vagy Új-
Zélandon kellene olyan ered-
ményt elérni, amellyel meg-
előzhetné őt, de ennek a sport-
ági gyakorlatot és az ottani
erőviszonyokat tekintve igen
csekély a realitása.

A közlemény kiemelte,
hogy „minden esély megvan
tehát arra, hogy a Magyar
Lovassport Szövetség által
négy évvel ezelőtt megvásárolt
lóval és az NLSF Program
támogatásával Kaizinger ott

A zalaegerszegi születésű Kaizinger Balázs közel az olimpiai kvótához
Legutóbb az 1996-os atlantai olimpián indultak magyar lovasok

legyen Párizsban. Legutóbb az
1996-os atlantai olimpián in-
dultak magyar lovasok, az ak-
kori military válogatott tagjai,
Herczegfalvy Tibor, Nemtin
Anita, Schaller Gábor, Sós
Attila Tuska Pálés voltak”.

„Ez az eredmény nem jö-
hetett volna létre a magyar
szövetség, illetve a program
támogatása nélkül” – nyilatko-
zott Kaizinger Balázs. – „Az,
hogy a németországi közegben
a világ legjobbjai ellen ver-
senyezhetek nagy motivációt
és fejlődési lehetőséget adott,
amelyhez és a másikClover
programló, Herr Cooles Clas-
sico is kellett. Eddig is sokat
dolgoztunk, de a java csak
most jön. Jövőre mind a két
lóval még teljesítenem kell
egy olimpiai minősítő ver-
senyt, amely után választha-
tok, hogy melyikkel verse-
nyezzek Párizsban. Minden
sportoló álma, hogy kijusson
az olimpiára, én 12 évesen
térden állva imádkoztam ezért
és most több mint harminc
évvel később valóra válhat az

álmom, magyar színekben lo-
vagolhatok az ötkarikás játé-
kokon.”

Kaizinger mindehhez azt is
hozzátette, hogy a sikeres sze-
repléséhez rengeteget tett hoz-
zá, hogy Németországban ké-
szülhetett.

„Régen mi tanítottuk lova-
golni a világot, most nekünk
kell elmennünk másokhoz ta-
nulni. Ez sok nehézséggel jár,

de nincs más út. Rengeteg
munka, kemény akarat, ele-
gendő pénzügyi támogatás, jó
lovak és megfelelő környezet
nélkül nem megy, és ezt most
már Magyarországon is egyre
többen belátják” – jegyezte
meg a Kaizinger, aki 44
évesen vehetne részt karrierje
első olimpiáján, amennyiben
megtartja jelenlegi helyét a
rangsorban.

Kaizinger Balázs nagy álma teljesülhet.

Fotó: MTIFotó: MTI
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1968-ban a lab-ZTE

darúgócsapata bajnok lett
az NB II Nyugati-csoport-
jában, s így feljutott az
NB I B-be.

Az 55 évvel ezelőtti siker
részleteit felidéző kiadvá-
nyunk ismét kapható szer-
kesztőségünkben.

A Bajnokcsapat 1968 cí-
mű albumunk 1500 forintért
megvásárolható szerkesztősé-
günkben (Zalaegerszeg, Kosz-
tolányi tér 1/B. 1/3, hétköznap
8-12 óráig), vagy postai után-
véttel.

Ugyanitt további ZTE-si-
kereket megörökítő kötetek is
kaphatók.

A zöld-fehér ZTE-bajnokcsapat
Az 55 évvel ezelőtti siker története

Érdeklődni a zalataj-
kiado@gmail.com, zalataj@zel-
kanet.hu e-mail címen, vagy a
92/596-936-os telefonszámon
lehet hétköznap 8-12 óráig.

Polgár Zsuzsát Portischés
Lajost beiktatták a sakkozó
Hírességek Csarnokába.

A két magyar sportembert
a nemzetközi szövetség (FI-
DE) jelölte az elismerésre a
2010-ben elhunyt dán Bent
Larsennel együtt.

A beiktatási ceremóniára
St. Louisban, a Webster Egye-
temen került sor.

A Nemzet Sportolója, a
sakkolimpiai bajnok, nyolc-
szoros világbajnokjelölt, 86
éves Portisch Lajos nem uta-
zott el az ünnepségre, Polgár
Zsuzsa azonban – aki 1994 óta
az Egyesült Államokban él –
személyesen volt jelen a beik-
tatáson, ahol honfitársáról is
beszélt.

„Portisch Lajos a magyar
és a világ sakkozásának legen-

Zalaegerszeg szülötte a Hírességek Csarnokában
Polgár Zsuzsát és Portisch Lajost is beiktatták

dája. Öt-hat éves korom óta
ismerem, annak idején Buda-
pesten egy csapatban játszot-
tunk az MTK-ban. Később
aztán barátok lettünk” – idézte
fel az 54 éves legidősebb Pol-
gár nővér, aki sakk Oscar-
díjas, sakkolimpiai és világbaj-
nok, s 1991-ben ő volt az első
nő, aki a nagymesteri normák
teljesítése alapján kapta meg a
férfi nemzetközi nagymesteri
címet.

A sakkozó Hírességek Csar-
nokának tagjait a FIDE java-
solja a sportágra gyakorolt ha-
tásuk alapján, elsőként 2001-
ben a korábbi világbajnok
amerikai lettBobby Fischer
ilyen módon halhatatlan. Pol-
gár Zsuzsa húgát, 2021-Juditot
ben választották be a World
Chess Hall of Fame-be. (MTI)

Portisch Lajost nagy szakmai elismerés érte.

Portisch Lajos nem csak sakktudásával tűnt ki. Nagyszerű
énekhangjával szülővárosának közönségét szórakoztatja
2022-ben a zalaegerszegi Korona Szalonban.

Polgár Judit után nővérét, Zsuzsát is beválasztották a sakkozó
Hírességek Csarnokába.

Fotó: MTI/Czimbal GyulaFotó: MTI/Czimbal Gyula

Fotó: zalaegerszeg.hu/Seres PéterFotó: zalaegerszeg.hu/Seres Péter

Fotó: Other Agency/Goreczky RenátaFotó: Other Agency/Goreczky Renáta

Se sms-ben, se messengeren!
Kérjük, hogy szerkesztőségünknek se sms-ben, se messengeren

ne küldjenek

fotókat, írásokat, közleményeket!
Ezeket e-mailon fogadjuk a következő címeken:

zalataj@zelkanet.hu

zalatajkiado@gmail.com

Köszönettel:
a Zalatáj szerkesztősége

Telefon: (92) 596-936;
E-mail: zalataj@zelkanet.hu

HIRDETÉSÉT feladhatja aHIRDETÉSÉT feladhatja a

havilapban.havilapban.
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Csak az hal meg igazán, akit elfelejtenek
Varga Juditra, a 25 évvel ezelőtt fiatalon elhunyt ZTE-kosárlabdázóra emlékeztek

Huszonöt évvel ezelőtt tra-
gikus autóbalesetben vesztette
életét kosárlab-Varga Judit
dázó, akinek ígéretes pálya-
futása a -ben indult. Kor-ZTE
osztályos válogatott lett, az
egerszegiek NB I-es csapatá-
nak irányítója volt, majd Pé-
csen folytatta pályafutását
főiskolai tanulmányai okán.

November 11-én, szomba-
ton rá emlékeztek egykori csa-
pattársai, a ZTE korábbi, vagy
későbbi kosárlabdázói az Os-
toros-csarnokban. Rendhagyó
mérkőzésre került sor két
olyan csapat között, amelyben
Varga Judit egykori társai sze-
repeltek. Akik pedig úgy gon-
dolták, hogy már nem koc-
káztatnak meg egy sérülést,
inkább a csarnok nézőterén
foglaltak helyet. Köztük lát-
hattuk például Varga Judit
édesanyját, is,Varga Miklósnét
aki tagja volt a valamikori
Zalaegerszegi Dózsa NB II-es
együttesének, majd a ZTE
élvonalba került csapatának is,
a pályafutását pedig a szintén
egerszegi Volán MTE-ben fe-
jezte be. Édesapja is közismert
sportember volt Varga Juditnak

a megyeszékhelyen. Varga
Miklós „Csima”, a Zalaeger-
szegi Dózsa kiváló szabadrú-
gásairól is híres kőkemény
hátvédje népszerű volt a szur-
kolók körében.

Miszori Mária, a 25 éves
emlékező találkozó egyik szer-
vezője a elmondta,Zalatájnak
hogy a szomorú évforduló
kapcsán szervezett összejöve-
telre kezdetben esztendőként

került sor. Utoljára 10 évvel
ezelőtt találkoztak. Egy szű-
kebb társaság rendszeresen
összejön egy kis játékra, ám a
25 éve történt tragédia egy-
értelművé tette, hogy most
szélesebb körű összejövetel
lesz nem csak játékkal, hanem
azt követően múltidéző be-
szélgetéssel.

Sok minden szóba került
ezen a beszélgetésen. Noha

jelenleg nincs NB I-es női
csapata a ZTE-nek, az össze-
tartozás a volt játékosok között
példaértékű. S az is, ahogy
Varga Juditra emlékeztek, em-
lékeznek.

S azt a már-már sab-
lonosnak tűnő mondást, hogy
„csak az hal meg igazán, akit
elfelejtenek”, igazi tartalom-
mal töltötték meg.

Ekler Elemér

Varga Judit… Emlékét szere-
tettel és kegyelettel őrzik.

Az ifjúsági válogatott játékosaként (az alsó sorban középen).

A játék se maradhatott el.

Együtt a megemlékezők.

Fotók: ZalatájFotók: Zalatáj
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További képek honlapunkon láthatók.

www.boorkofarago.hu

Pacsa, Deák F. út 40.
Érd.: 06 30 55 69 092

Megtekintéshez telefonos
egyeztetés szükséges.

Pacsa, Deák F. út 40.
Érd.: 06 30 55 69 092

Megtekintéshez telefonos
egyeztetés szükséges.

Gránit, márvány síremlékekGránit, márvány síremlékek

Böõr Kõfaragó Kft.Böõr Kõfaragó Kft.

Mindenszentek utáni  rendelésnél a készleten lévõ
síremlékekhez ajándékba adjuk a gránit vázát, illetve a

mécsestartót és a betonjárda burkolását.
Akciónk december 31-ig érvényes.

Számunkra a legfontosabb a vásárlóink elégedettsége,
célunk, hogy hosszú távon magas színvonalon

szolgálhassuk ki megrendelõinket.

Mindenszentek utáni  rendelésnél a készleten lévõ
síremlékekhez ajándékba adjuk a gránit vázát, illetve a

mécsestartót és a betonjárda burkolását.
Akciónk december 31-ig érvényes.

Számunkra a legfontosabb a vásárlóink elégedettsége,
célunk, hogy hosszú távon magas színvonalon

szolgálhassuk ki megrendelõinket.

Síremlék akció!!!Síremlék akció!!!

Marco Rossi szövetségi ka-
pitány az utolsó lépést nevezte
a legnehezebbnek azok után,
hogy a magyar labdarúgó-vá-
logatott 97. percben egy ön-
góllal csikarta ki az Eb-rész-
vételt jelentő 2-2-es döntetlent a
bulgáriai selejtezőmérkőzésen.

„Igen, mindig az utolsó lé-
pést a legnehezebb megtenni”
– válaszolta az MTI felveté-
sére a magyar állampolgárság-
gal is rendelkező szakember.
„Ilyenkor túl nagy a stressz, a
feszültség, mindenki izgul. De
végül elképesztő dolgot vit-
tünk véghez, egy körrel a vége
előtt kijutottunk. Sorozatban
harmadszor ott vagyunk az
Eb-n. Amikor elvállaltam a
válogatott irányítását, sosem
gondoltam volna, hogy kétszer
egymás után megcsináljuk, rá-
adásul ezúttal egyenes ágon a
csoportból. Köszönet a játéko-
soknak, a szövetségnek és a
stábnak. Ezt a sikert a felesé-
gemnek, a fiamnak és a lá-
nyomnak ajánlom, akik min-
dig támogattak. Hálás vagyok a
jó istennek, Magyarországnak”.

Az 59 éves szakember az
egész sorozatot értékelve kulcs-
fontosságúnak nevezte, hogy
Montenegróban nem kapott ki
a válogatott, mert szerinte
Podgoricában némi szerencse
is szükségeltetett a 0-0-s dön-
tetlenhez. Hozzátette, összessé-
gében a szerencsefaktor egyen-
súlyban volt, példaként emlí-
tette a mostani, bulgáriai
összecsapást is, mert bár a
végén Fortuna istenasszonya
segített, de előtte számos esé-
lyünk volt gólt szerezni.

Mindig az utolsó lépés a legnehezebb
„Minden meccsre ugyan-

úgy készülünk, nem lesz ez
másként most sem Monteneg-
ró ellen. Ezen semmit sem vál-
toztat a kijutás. Persze sze-
retnénk kiélvezni a találkozót,
egyúttal viszont meg akarjuk
mutatni, hogy megérdemelten
jutottunk ki az Eb-re” – fo-
galmazott Rossi, aki a szófiai
összecsapásra rátérve kifejtet-
te, a válogatottnak sok esélye
volt gólt szerezni, de a bolgár
kapus remekül védett, miköz-
ben úgy kaptunk két gólt, hogy
Dibusz nem is ért labdához a
meccs folyamán.

A kiállított Kerkez Milos
kapcsán megjegyezte, éppen le
akarta cserélni, de mire ez
megtörtént volna, kiállították.
A Bournemouth légiósát egy-
úttal védelmébe is vette, mond-
ván egyrészt ez nem jellemző
rá, másrészt nagyon fiatal,
akinek még bőven van ideje
fejlődni, például játékolvasás-
ban, mert néhány szituációt
túlbonyolít.

„Kértük Botkát és Kerkezt,
hogy a sárga lapjaik miatt 15
percig maradjanak nyugodtak,
Milosnak ez tíz percig sem
sikerült” – mondta nevetve
Rossi. „De ez nem egy átlagos
meccs volt, ami máskor
könnyű, vagy simán sikerül, az
ilyenkor elképesztően nehéz-
kessé válhat”.

Rossi a bolgárokról szólva
kifejtette, a hazai csapat küz-
dött az utolsó pillanatig, ezért
nehéz ellenfél volt annak
ellenére, hogy saját együtte-
sének sikerült sokat birtokolni
a labdát és helyzeteket kidol-

gozni. A magyar szövetségi
kapitány azt kívánta, Bulgária
mielőbb visszataláljon a fej-
lődés útjára.

„Dominik az Dominik. Pe-
dig ezúttal nem volt olyan ki-
egyensúlyozott, mint szokott.
Követett el hibákat, többet
mint szokott. De fantasztikus
beadásaival, szabadrúgásaival
és lövéseivel ismét megmu-

tatta, micsoda világklasszis” –
dicsérte a csapatkapitányt, aki
amióta magára húzta a kar-
szalagot, a nemzeti együttes
még nem kapott ki.

A magyarok lapzárt után,
vasárnap 15 órától a monte-
negrói válogatottat fogadták a
Puskás Arénában a selejtező-
csoport utolsó fordulójában. A
tét a csoportelsőség volt. ( )MTI

A bolgár Aleksz Petkov (j) öngólt fejel a labdarúgó Európa-
bajnoki selejtezők kilencedik fordulójában, a G csoportban
játszott Bulgária - Magyarország mérkőzésen.

A magyar csapat tagjai a Himnuszt éneklik a labdarúgó Euró-
pa-bajnoki selejtezők kilencedik fordulójában, a G csoportban
játszott Bulgária - Magyarország mérkőzés után.

Fotók: MTI/Szigetváry ZsoltFotók: MTI/Szigetváry Zsolt


